
مسابقـات قهرمـانی کشـور کشتـی و
چند نکته

مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور جوانان در گروه ب از صبح امروز
در سالن زیبای شهید آسمانی اردبیل آغاز شد.10 تیم در دو گروه 5
تیمی به مدت دو روز به رقابت می پردازند تا چهره قهرمان و نفرات

برتر این مسابقات را معرفی کنند.
تیم کشتی فرنگی اردبیل در دو دیداری که تا لحظه نوشته شدن این

مطلب انجام داده به توابع تهران نتیجه را واگذار کرده و بر
خراسان شمالی پیروز شده است.

کشتی ها چندان چنگی به دل نمی زدند . تیم های حاضر در گروه ب به
نظر می رسد که کیفیت پایینی را به این رقابت ها رقم بزنند مگر

این که در ادامه رقابت ها با استفاده از نفرات آماده بتوانند بار
فنی مسابقات را ارتقا بدهند.

آمادگی سالن
سالن شهید آسمانی به طرز زیبایی برای این رقابت ها آماده شده

است. وضعیت ظاهری سالن نشان دهنده زحماتی است که در چند روز اخیر
دست اندرکاران هیات کشتی و علاقه مندان به این رشته زیبا، پر تحرک
و پهلوانی متحمل شده اند. سکو هایی که برای پهن کردن دو تشک در

سالن در نظر گرفته شده به زیبایی محل مسابقات افزوده است.
در روزهای اخیر برخی از عزیزان از سر دل سوزی و حساسیت به بیت

المال و سرمایه های ورزش استان نسبت به برپایی سکو در سالن
اعتراض نموده و آن را نمونه ای از بی توجهی و خود محوری مسؤولان

تلقی کرده و به شدت از این عمل انتقاد کرده بودند.
دست اندرکاران سالن برای حفاظت از کفپوش ، موکت هایی را زیر

ابزار و ادوات و پایه های سکو قرار داده و بدین وسیله تلاش کرده
اند تا از شدت آسیب وارده بکاهند.

این حرکت یعنی میزبانی مسابقاتی تحت عنوان کشتی قهرمانی کشور
تلاشی برای ایجاد انگیزه در بین جوانان و اثبات توانایی های

فرزندان این دیار می باشد.
رقابتی در چنین سطح باید در فضاهای ورزشی مربوط به اداره کل ورزش
و جوانان برگزار گردد. اما تلاش بیشتر برای جلوگیری و ممانعت از
آسیب های احتمالی کاری است که باید حتما از سوی دست اندرکاران

مورد توجه قرار بگیرد.
عزیزانی که در این ارتباط حساسیت نشان دادند و در برخی از موارد
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مسؤولین را برای جوابگویی فرا خواندند ای کاش در زمان انتخابات
ریاست جمهوری و برگزاری میتینگ یکی از کاندیداها در آن سالن نیز
اقدام می کردند و می گفتند که حضور چند هزار نفری مردم در روی
کفپوش هایی که موکت پوش شده بود ند همراه با پایکوبی و پا بر

زمین کوبیدن حاضرین آفتی برای کفپوش های تازه نصب شده است.
اگر امروز آسیبی هم به کفپوش برسد در راستای انجام فعالیت های

ورزشی و برای ورزش است ولی متاسفانه در آن ایام بحث حزب و جناحی
و انتخاباتی بود و بس.

به هر حال با اقداماتی که انجام پذیرفته و از نزدیک قابل رویت می
باشد به نظر می رسد هیات کشتی استان به همراه زحمتکشان مجموعه

ورزشی تختی نهایت تلاش خود را برای جلوگیری از هر آسیب احتمالی به
کفپوش انجام داده اند و امیدواریم که چنین شود

دوران خوش کشتی استان یاد باد
در اولین روز رقابت ها تماشاگران اندکی برای تماشای کشتی ها در

سالن شهید آسمانی حضور یافته بودند. در کنار برخی از بزرگان ورزش
استان چون سید محمد هاشمی و کوروش فتاحی هم زمان با دیدن کشتی ها
پلی به دوران خوش گذشته استان زدیم و به یاد آوردیم زمانی را که
در رقابت های قهرمانی کشتی کشور کشتی فرنگی بیش از 5000 نفر در
سالن شهید آسمانی حضور می یافتند و یا در مسابقلات گرامیداشت روز
جهانی کودک از دو ساعت مانده به آغاز کشتی ها در این سالن جایی

برای سوزن اتنداختن پیدا نمی شد.
راستی بر سر کشتی ما چه آمده و یا چه آورده اند که حتی برای این
رقابت ها تعداد تماشاگران حاضر در سالن به 100 نفر نیز نمی رسد؟
درد کشتی ما چیست؟ چه کسانی عامل به وجود آمدن این وضعیت و خالی
شدن سبد این رشته ورزشی در استان بوده اند؟ چه کسانی بحث پشتوانه
سازی را در سال های گذشته فراموش کردند و این بلا را بر سر ورزش

دوست داشتنی کشتی آوردند؟
نمی دانم تا می خواهی از گذشته کشتی بنویسی و آمار و ارقامی

ارایه بدهی ناراحتی خیلی ها را فراهم می کنیم. عده ای تهدیدمان
می کنند و به بدترین نوع برخورد فیزیکی حواله مان می دهند. فکر
می کنند که با هارت و پورت آنها ما نیز می ترسیم و دست از بیان

حقایق می کشیم.
اصولا ورزش ما در برخی از موارد به این مصیبت دچار شده است. همین
چند روز قبل بود که یکی از مدعیان پیشکسوتی در یکی از ر شته های
پرطرفدار، ما را به مشت های آهنین و شکستن دندان ها وعده داده

است. به او سفارش شد که برادر دندان های ما مصنوعی است ، نیاز به
مشت آهنین ندارند، می توانید با اندک اشاره ای به عمل دلخواه خود



دست یابید.
بگذریم باخت کشتی فرنگی ما در برابر تیم هایی چون توابع تهران و
یا عدم استقبال تماشاگران از رقابت ها می تواند پیام های متعددی
را در دل خود داشته باشد ولی باز همچنان امیدواریم که توجه به

پایه و سرمایه گذاری در رده سنی نونهالان ، نوجوانان و جوانان در
آینده ای نه چندان دور ثمرات خوبی برای کشتی اردبیل به دنبال

داشته باشد.
کشتی و خبرنگاران

صبح اولین روز، جایگاه خبرنگاران و عدم حضور ورزشی نویسان بدجوری
به چشم می خورد.

مسابقات قهرمانی کشور کشتی فرنگی در اردبیل چرا مورد استقبال
خبرنگاران و در راس آنها ورزشی نویسان قرار نگرفت؟ آیا علتی در

این کار بود؟ هفته ها قبل از آغاز این رقابت ها بحث در این
ارتباط بیشتر و بیشتر بود ولی در روز ،مسابقه به جز برادر عزیزم

حاج محمد قربانی از صدا و سیما خبرنگار دیگری مشاهده نمی شد.
در مسابقات والیبال همه خبرنگار ورزشی شده بودند .هر نشریه ای
ادعای صدور کارت خبرنگاری را داشت ولی کشتی چرا از نعمت حضور

خبرنگاران محروم بود؟ امیدواریم روز پایانی رقابت ها شانس بیشتری
.در ارتباط با میزبانی از خبرنگاران داشته باشد


